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W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam sig z uprzejmq pro6b4 o napra\{,q

nawierzchni ulicy Zielony Rynek. Aktualnie nawierzchnia drogi jest w bardzo zlym stanie,

stanowi zagroZenie dla bezpieczeristwa ludzi i mienia.

Uprzejmie proszE Pana Prezydenla o poz).tlnvne rozpatrzenie powyZszej proiby.
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